
Waarom je nooit je benzine of dieselauto moet opgeven

Gepubliceerd: maandag, 28 oktober 2024 08:19

 Men zal nog een aantal jaren proberen zoveel mogelijk mensen

richting elektrische auto te pushen.

Echter, als je je laat overhalen en je doet je benzine of dieselauto weg, dan kon je daar

later nog wel eens veel spijt van krijgen. 

Wij hebben nog nauwelijks vrijheden over in dit land en de meeste mensen begrijpen dat

niet. Zij verkeren nog steeds in de illusie dat wij in een vrij land leven.

“Niemand is hopelozer tot slaaf gemaakt dan zij die ten onrechte geloven dat ze vrij zijn”,

aldus Johann Wolfgang von Goethe.

Wat de grote menigte niet begrijpt is dat ze door het overschakelen naar een elektrische

auto een enorm stuk vrijheid inleveren.

Je bent ten allen tijde volledig afhankelijk van een nu al zwaar overbelast

elektriciteitsnetwerk en daar kunnen ze paal en perk aanstellen.

Maar, er is nog een heel ander aspect wat duidelijk wordt gemaakt in de onderstaande

korte video.

Hierin worden door Anna Paulina Luna, lid van het Amerikaans congres voor de saat

Florida met een aantal rake opmerkingen gemaakt aangaande elektrische auto’s en rampen

zoals orkanen wanneer mensen plotseling moeten vluchten.

Zij stelt de volgende vraag:

“Wat moeten we doen als ons verteld wordt te evacueren voor orkanen... het

elektriciteitsnet overbelast is... en tienduizenden mensen onze snelwegen op stromen?”

Het antwoord dat ze krijgt luidt als volgt:

“Ik denk dat je moet liften met iemand die een auto met verbrandingsmotor heeft.” 

An overlooked flaw of electric vehicles.

"What should we do when we're told to evacuate ahead of hurricanes... the electric
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grid is overloaded... and tens of thousands of people are pouring onto our

freeways?"

"I guess you'd have to hitchhike with somebody who has an internal… 

pic.twitter.com/ht9WXfcRTQ

— Wide Awake Media (@wideawake_media) October 27, 2024

Wat we kunnen verwachten werd in 2015 al voorspeld door Klaus Schwab.

Hij vertelt in het kort hoe het leven in 2030 zal zien en duidelijk is dat er tegen die tijd

geen ruimte meer zal zijn voor privé autobezit. 

2015: WEF founder Klaus Schwab "predicts" that by 2030, people will no longer

own private vehicles. It is all going as planned... pic.twitter.com/14L4h2CI8D

— illuminatibot (@iluminatibot) October 25, 2024

In Den Haag weten ze dat als proeftuin van de NWO uiteraard ook en daarom doen ze ook

niet echt veel moeite om dat stroomnet snel uit te breiden.

Want, als de voorspelling van Klaus uitkomt, dan zal er in 2030 geen privé autobezit meer

zijn en dus ook geen overbelast elektriciteitsnet.

Voordat de hekken rondom ons toekomstig District, zoals in de Hunger Games, voorgoed

zullen worden gesloten, kan je met een benzine of dieselauto nog vertrekken.

Een benzine of dieselauto met een volle tank betekent in ieder geval nog een stukje

vrijheid.
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